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This highly accessible introduction to Lisp is suitable both for novices approaching
their first programming language and experienced programmers interested in
exploring a key tool for artificial intelligence research. The text offers clear,
reader-friendly explanations of such essential concepts as cons cell structures,
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evaluation rules, programs as data, and recursive and applicative programming styles.

The treatment incorporates several innovative instructional devices, such as the use of
function boxes in the first two chapters to visually distinguish functions from data, use
of evaltrace notation in later chapters to illustrate the operation of evaluation rules,
and "Dragon stories" to explain recursion. The book contains nearly 400 diagrams and
illustrations, and 77 pages of answers to exercises. Advanced topics and "toolkit"
sections, and a variety of complete programs, extend readers' programming power.
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很基础，很适合入门

-----------------------------
习题看起来简单，实际做一遍还是有收获。

-----------------------------
写得十分中肯的语言书。冗长，事无巨细，配图和代码样例精准。就算不看冗长的英文
只看代码样例，也能了解个大概。对lisp辅助工具的介绍非常详尽，就算是programmin
g ruby也没达到这个程度。习题丰富。

-----------------------------
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书评

我一直以为，学习一门编程语言，最重要的不是学习它的语法，而是它能带给你的编程
理念上的更新。以这个标准而言，纵观我所接触过的、甚至写过几行代码的编程语言，
只有c、java、shell、python、lisp符合这个标准。
c语言自不必说，奠定了所有计算机的基础；shell让我领略到了U...  

-----------------------------

-----------------------------
http://www.cs.cmu.edu/~dst/Lisp/dtrace/dtrace.generic
http://www.cs.cmu.edu/~dst/Lisp/sdraw/sdraw.generic
http://www.cs.cmu.edu/~dst/Lisp/ppmx.lisp  

-----------------------------
lisp语言的入门级读物 印象最深的两点 1 ： code as data的理念 2：
对list处理，相当自由。自由= 强大
还有就是书中大量的插图，对数据结构的detail展示非常生动  

-----------------------------
写得十分中肯的语言书。冗长，事无巨细，配图和代码样例精准。就算不看冗长的英文
只看代码样例，也能了解个大概。对lisp辅助工具的介绍非常详尽，就算是programmin
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g ruby也没达到这个程度。习题丰富。  

-----------------------------
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